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Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 
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Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie wykonanego remontu drogi powiatowej 

1815N na odcinku Juchnajcie – Widgiry. 

 

UZASADNIENIE 

Na wstępie pragnę podkreślić, że zrealizowanie remontu drogi powiatowej 1815N na odcinku 

Juchnajcie – Widgiry, tj. ostatniego odcinka tej drogi, o którym mówiły składane petycje Zjednoczenia 

Chrześcijańskich Rodzin w czasie trwania V kadencji samorządu powiatowego – pomimo perturbacji z 

wkładem własnym – zasługuje na pochwałę.  

Niemniej, podczas wymiany nawierzchni na wyżej wskazanym odcinku wykonano pobocza z 

materiału, który jest nie tylko niestabilny, ale - już teraz - na sporym odcinku tego wyremontowanego 

fragmentu drogi powiatowej 1815N wspomniane pobocza zostały mocno uszkodzone. Pojawiły się koleiny 

pozostawione przez ciężkie pojazdy transportujące wielotonowe ładunki. Sam materiał użyty do usypania 

poboczy, tj. jego frakcja, powoduje, że ten materiał obecnie w części zalega na sporej powierzchni drogi - 

jest także wymywany przez opady. Jak wiadomo, materiał sypki może w pewnych warunkach – szczególnie 

na łukach drogi – doprowadzić do niebezpiecznego incydentu drogowego. Już dziś przy wyjeździe z Widgir 

został uszkodzony znak pionowy z nazwą osady oraz informacją o terenie zabudowanym. Wydaje się także, 
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że szerokość nowej nawierzchni miejscami jest niewystarczająca, aby bez ryzyka kolizji minąć pojazd jadący 

w przeciwnym kierunku i to powoduje poważną oraz szybką degradację poboczy tej drogi. 

Pytam zatem: 

1. Czy możliwa jest obustronna poprawa wykonanego pobocza na wskazanym odcinku drogi 1815N 

z zastosowaniem stabilnego materiału? 

2. Czy zastosowany obecnie materiał na wykonanie poboczy miał wpływ na wykonanie inwestycji 

poniżej pierwotnej kwoty założonej na potrzeby wymiany nawierzchni drogi powiatowej 1815N 

na odcinku Juchnajcie – Widgiry? 

3. Kiedy zostaną umieszczone znaki ograniczenia tonażu, o których mowa w Uchwale Nr 191/2021 

Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 13 października 2021 roku? 

4. W jaki sposób konkretnie Zarząd Powiatu w Gołdapi zamierza chronić wyremontowany za 

miliony złotych odcinek drogi 1815N między Juchnajciami a Żabinem przed degradacją związaną 

z poruszaniem się tą trasą pojazdów, których rzeczywista masa całkowita przekracza 8 ton? 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych.  


